
Protokół Nr  XV/2016 
 

z XV sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 17 lutego 2016 r. w godzinach od 12.00 do 14.45  
w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 

 
 
 
Adn. 1 
 
         XV sesję Rady Gminy Mieścisko  otworzyła Przewodnicząca Rady – P.Elżbieta 
Kapczyńska. 
Na wstępie powitała radnych Rady Gminy Mieścisko, Wójta Gminy – P.Andrzeja 
Banaszyńskiego i pracowników administracji samorządowej, radnego powiatowego – 
P.Tadeusza Synorackiegpo, sołtysów wsi oraz wszystkich gości i uczestników dzisiejszej sesji. 
(Listy obecności sołtysów wsi oraz zaproszonych gości stanowią Załączniki Nr 1 i 2 do 
protokołu). 
 
Adn. 2 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że na 15 radnych Rady Gminy Mieścisko na 
dzisiejszej sesji wszyscy są obecni co stanowi quorum, wobec czego Rada jest prawomocna 
do prowadzenia obrad i podejmowania uchwał. 
(Lista obecności radnych Rady Gminy stanowi  Załącznik Nr 3 do protokołu). 
 
Adn. 3 
 
 Przewodnicząca Rady odczytała Porządek obrad XV sesji Rady Gminy, jaki radni i 
goście otrzymali z zaproszeniem na sesję. 
Nikt do porządku obrad nie wniósł zmian. 
(Porządek obrad XV sesji Rady Gminy stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu). 
 
Adn. 4 
 
 Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z ostatniej sesji Rady Gminy był do 
wglądu w biurze Rady. Nikt do niego nie wniósł uwag w związku z powyższym 
zaproponowała przyjęcie protokołu bez odczytywania poddając pod głosowanie. 
Na 15 radnych w głosowaniu jednogłośnie protokół z ostatniej sesji Rady Gminy został 
przyjęty bez odczytywania. 
Przewodnicząca Rady w tym miejscu powitała zaproszoną na dzisiejszą sesje Panią Dorotę 
Ewertowską – byłego Kierownika Powiatowego Biura Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 
Rolnictwa w Wągrowcy, która z dniem 4 lutego br. została odwołana z tego stanowiska, po 
nieprzerwanej 14-letniej pracy. Odwołanie wynika ze zmian kierowników w strukturach 
służby cywilnej po przejęciu władzy w Polsce przez partię „Prawo i Sprawiedliwość”. 
Przewodnicząca Rady odczytała podziękowanie złożone wspólnie z P.Wójtem dla Pani Doroty 
Ewertowskiej za wieloletnią bardzo dobrą współpracę mającą na celu dobro mieszkańców 
gminy Mieścisko. Do podziękowań dołączono wiązankę kwiatów. 
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Z kolei głos zabrała Pani Dorota Ewertowska, która podziękowała za zaproszenie na sesję. 
Skierowane podziękowania przyjęła pod adresem całego zespołu Biura Powiatowego ARiMR 
Podkreśliła, że praca dla tego środowiska zawsze dla niej była, jest i będzie ważna. 
Najważniejszą rzeczą są ludzie, którzy tam pracują i wszystkim życzyła z nimi jak najlepszej 
współpracy. Na zakończenie podziękowała za długoletnią współpracę, Wójtowi, 
Przewodniczącej Rady i sołtysom wsi. P.Dorota Ewertowska po tych podziękowaniach 
opuściła sesję. 
Przewodnicząca Rady przypomniała o przeprowadzeniu  w dniu dzisiejszym podczas obrad 
sesji na prośbę radnej P.Kamili Chelwing zbiórki pieniędzy na operację dla 5-letniej 
dziewczynki z Potrzanowa Marty Dobskiej u której wykryto guza pnia mózgu i kosztowną 
operację trzeba przeprowadzić za granicą. Ponadto poinformowała, że w dniu 6 marca br. w 
Mieścisku podczas koncertu z okazji Dnia Kobiet również będziemy starali się o wsparcie 
finansowe, które będzie przekazane na konto Fundacji nasze dzieci przy klinice onkologii w 
instytucie „Pomnik-Centrum Zdrowia Dziecka” z dopiskiem Marta Dobska. 
 
Adn. 5  – interpelacje i zapytania radnych 
 
- radna Oelke Agnieszka: 
1) prosiła o załatanie dziur na odcinku Wiela-Gołaszewo. W ostatnim czasie stan nawierzchni 
uległ znacznemu pogorszeniu. Największy ubytek jest widoczny przed Gorzowem w stronę 
Gołaszewa; 
2)  prosiła o naprawienie usterki – lampa naprzeciw przystanku w Gołaszewie, która mruga; 
- radny Rodzewicz Ryszard: 
Radny przedstawił  wnioski zgłoszone na zebraniu w Budziejewie: 

1) dokończenie asfaltu na końcu wsi około 50-60 cm oraz załatanie dziur; 
2) „sprawa wykoszenia boiska, wykonania podjazdów do posesji i wykonania chociaż po 

jednej stronie wsi chodnika. Z uwagi na fakt, że dużo osób przyjeżdża do dworku 
„Róża Poraja” najlepszą wizytówką ta cześć wsi nie jest”; 

3)  sprawa drogi Budziejewo- Podlesie Kościelne, która jest w tragicznym stanie. Jaka 
jest możliwość naprawy tej drogi ? 

 
Adn. 6 – zapytania sołtysów 
 
- P.Borowska – sołtys sołectwa Wiela: 
„ostatnio było u nas zebranie sprawozdawcze i mieszkańcy proszą o połączenie Wieli z 
Mieściskiem ścieżką rowerową albo chodnikiem. To jest chyba jedno z najbardziej 
niebezpiecznych miejsc w naszej gminie. Drogą poruszają się dzieci i rowerzyści. Wieś brała 
udział w  budżecie obywatelskim w sprawie budowy ścieżki rowerowej jednak nie udało się 
uzyskać potrzebnej liczby głosów i teraz musimy prosić gminę o pomoc. Po prawej stronie 
drogi stoją TIR-y i tam jest duży ruch. Wniosek dotyczy nie tylko Wieli ale też wsi Gorzewo i 
Gołaszewo”; 
- P.Starosta – sołtys sołectwa Popowo Kościelne – „w nawiązaniu do apelu Wójta na zabraniu 
o zgłaszanie potrzeby dodatkowych lamp ulicznych pod katem zwiększenia bezpieczeństwa 
w miejscach niebezpiecznych zgłosiła w imieniu mieszkańców wniosek o postawienie 
dodatkowej lampy w Popowie Kościelnym na końcu ulicy Cisowej gdzie stoi słup i na 
krzyżówce ul.Kasztanowej i Cisowej czyli wyjazd w kierunku stacji”; 
Odpowiedzi na pytania sołtysów udzielił Wójt Gminy: 
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- chodnik do wsi Wiela – „prowadzimy rozmowy z powiatem, wizytowaliśmy ten odcinek ze 
Starostą i Dyrektorem Zarządu Dróg i na dzisiaj mamy uzgodnienia tego typu, że  postaramy 
się najpierw rozgraniczyć tę drogę .Jest to droga powiatowa i musi być zrobiony pas drogowy 
żebyśmy wiedzieli w czym mamy się poruszać. Do tego czasu należy zachować szczególną 
ostrożność”; 
- dodatkowe lampy – „proszę przedłożyć  na piśmie wspólnie z wnioskami radnych. Będzie to 
analizowane i będziemy starali się je dobudować. To nie będzie od razu bo na wszelkie 
dobudowy trzeba zrobić dokumentację”; 
 
Adn. 7-  Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 
 
 Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński  przedstawił informację z działalności w okresie 
międzysesyjnym 
(Informacja Wójta Gminy stanowi  Załącznik Nr 5 do protokołu). 
 
 
 Adn. 8 -  Informacja o przystąpieniu do kolejnego etapu komunalizacji mienia 
 
 Informację o przystąpieniu gminy do kolejnego etapu komunalizacji przedstawił 
Przewodniczący Komisji inwentaryzacyjnej mienia komunalnego – P.Kazimierz Staroń. 
(Informacja Przewodniczącego Komisji inwentaryzacyjnej stanowi Załącznik Nr 6 do 
protokołu). 
 
 9. Informacja z działalności Przewodniczącej Rady Gminy w okresie  
    międzysesyjnym 
 
 Działalność Przewodniczącej Rady Gminy w okresie międzysesyjnym przedstawiała się 
następująco: 
W miesiącu grudniu 2015 r. udział w spotkaniach wigilijnych: 
- 18 grudnia 2015 r. 
1) z dziećmi ze świetlicy środowiskowej w Mieścisku; 
2) z druhami Ochotniczej Straży Pożarnej w Mieścisku; 
- 20 grudnia 2015 r. – z  emerytami koła terenowego w Mieścisku i członkami chóru „Kanon”; 
- 21 grudnia 2015 r. – z pracownikami Urzędu Gminy, OPS i Aquanet; 
- 1 stycznia 2016 r. – udział we mszy św. w Budziejewku za pomyślność mieszkańców gminy, 
składanie życzeń noworocznych i śpiewanie kolęd przy kamieniu Św.Wojciecha; 
- 5 stycznia 2016 r. – udział w spotkaniu noworocznym naszej Gminy; 
- 6 stycznia br. – udział w Orszaku Trzech Króli; 
- 7 stycznia br. -  udział w obchodach 97 rocznicy Powstania Wielkopolskiego i 9 rocznicy 
nadania imienia Gimnazjum w Mieścisku; 
- 9 stycznia br. – udział w spotkaniu noworocznym u Marszałka Województwa 
Wielkopolskiego; 
- 16 stycznia br. – udział wraz z chórem „Kanon” i zespołem „Sarbinie” w IV Lubaskim 
Przeglądzie zespołów śpiewaczych „Hej kolęda, kolęda”; 
- 20 – 21 stycznia br. – udział w konferencji nt. odnawialnych źródeł energii; 
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- 29 stycznia br. -  udział w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym Zarządu Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Mieścisku i 40-leciem pełnienia funkcji Prezesa tej jednostki przez druha Mariana 
Bodusa; 
- 1 lutego br. – udział  w zebraniu z mieszkańcami Osiedla Michałowskiego w Mieścisku; 
- 5 lutego br. – udział  wspólnie z chórem „Kanon” w występie w Domu Pomocy Społecznej w 
Łopiennie; 
- 10 lutego br. – udział we wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy celem zaopiniowania 
projektów uchwał na dzisiejszą sesję; 
- 16 lutego br. – udział w uroczystym apelu z okazji Święta Patrona Szkoły Podstawowej w 
Mieścisku  im. Stefana Czarnieckiego oraz w otwarciu nowej sali terapeutycznej dla dzieci; 
 
 
Adn. 10.  
 

Informację z pracy stałych Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym 
przedstawili Przewodniczący Komisji: 
- radny Staroń – Przewodniczący Komisji Rolnictwa Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: 
Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia: 
- 28 stycznia br. – posiedzenie z udziałem Kierownika Powiatowego Biura Agencji 
Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Wągrowcu na temat: ”Realizacja obsługi 
płatności z tytułu wniosków złożonych w 2015 roku do Biura Powiatowego ARiMR oraz 
perspektywa wdrożenia działań skierowanych do rolników, wynikających z budżetu PROW na 
lata 2014-2020”. 
II tematem posiedzenia była informacja Prezesa Stowarzyszenia „Dolina Wełny” w 
Wągrowcu na temat: „Działania stowarzyszenia „Dolina Wełny w ramach rozwoju lokalnego 
kierowanego przez społeczeństwo na lata 2016-2020”. 
W posiedzeniu wzięli udział sołtysi wsi. 
- 10 lutego br. – wspólne posiedzenie Komisji Rady, którego tematem było zaopiniowanie 
materiałów na dzisiejszą sesję; 
 
- radny Witucki – Przewodniczący Komisji Rewizynej: 
Komisja odbyła 3 posiedzenia, w tym 1 wspólne: 
- 13 stycznia 2016 r. - tematem była „Kontrola rozliczeń wyjazdów służbowych pracowników 
Urzędu Gminy w roku 2015”; 
Przewodniczący Komisji odczytał protokół z przeprowadzonej kontroli. 
- 26 stycznia 2016 r.  - tematem była „Kontrola  realizacji uchwał Rady Gminy Mieścisko za 
rok 2015”; 
Przewodniczący Komisji odczytał protokół z przeprowadzonej kontroli. 
 
- radny Wojtyszyn – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych i 
Samorządu: 
Komisja od ostatniej sesji odbyła 1 wspólne posiedzenie Komisji, którego tematem było 
zaopiniowanie projektów uchwał na dzisiejszą sesję; 
 
- radny Kalka – Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska i 
Komunikacji 
Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia, w tym 1 wspólne j.w.: 
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-  19 stycznia 2016 r. – Posiedzenie z udziałem Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg na 
temat „Przygotowania do zimowego utrzymania dróg w powiecie i gminie Mieścisko w 
okresie zimowym 2016 r, wykonanych pracach remontowych i konserwacyjnych na drogach 
w roku 2015 oraz planu robót na chodnikach i drogach powiatowych w gminie Mieścisko w 
2016 roku. 
W posiedzeniu ponadto wzięli udział Prezes SPPU „MIKOROL” oraz Kierownik Zakładu 
Aktywności Zawodowej w Gołaszewie  tj. przedstawiciele jednostek  świadczących usługi w 
zakresie zimowego utrzymania dróg na terenie gminy. 
 
Adn. 11. - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Agencji 
Nieruchomości Rolnych – Oddział Terenowy w Poznaniu lokali i udziałów w prawie 
własności nieruchomości 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
Rada Gminy  Mieścisko uchwałą z dnia 29 października 2014 r. wyraziła zgodę na nabycie 
przez Gminę lokali i udziałów w prawie własności nieruchomości. W trakcie realizacji tej 
uchwały Gmina Mieścisko nabyła 10 lokali i udziałów w prawie własności nieruchomości, 
ponadto okazało się, że załącznik do w/w uchwały zawierał  nieścisłości i błędy dotyczące 
zapisów powierzchni lokali i pomieszczeń przynależnych, numeracji działek czy ilości 
pomieszczeń przynależnych. 
W związku z możliwością przejęcia przez Spółdzielnię Mieszkaniową w Popowie Kościelnym 
części lokali i udziałów określonych w załączniku do uchwały z dnia 29 października 2014 r. 
zasadne jest ograniczenie przejmowania liczby  lokali i udziałów przez gminę  Mieścisko do 
ilości wskazanych w załączniku do uchwały. Jednocześnie uchyla się uchwałę Rady Gminy 
Mieścisko z dnia 29 października 2014 r. w przedmiotowej sprawie. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod glosowanie. 
Na 14 radnych  obecnych na sesji (radny Hoffmann chwilowo opuścił sesję) uchwała w 
głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr  7 do protokołu. 
 
Adn. 12 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Agencji 
Nieruchomości Rolnych – OT Poznań, nieruchomości położonych w Mieścisku 
Uzasadnienie do uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 
Zgodnie ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego, 
przedmiotowe nieruchomości stanowić będą drogę  gminną z chwilą uzyskania przez Gminę 
prawa własności do nieruchomości. Nabycie nieruchomości ma na celu budowę drogi 
stanowiącej połączenie drogi wojewódzkiej nr 190 z drogą powiatową nr 1694P. (jest to tzw. 
obwodnica od firmy de Heus do drogi 190). 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 14 radnych obecnych na sesji (radny Hoffmann chwilowo nieobecny) uchwała w 
głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi  Załącznik Nr 8 do protokołu. 
 
Adn. 13 – Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokali mieszkalnych nr 2 i 
3 w budynku mieszkalnym Nr 5 w Nieświastowicach 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 14 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i 
stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu 
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Adn 14 - Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów postępowania rekrutacyjnego 
do publicznych szkół podstawowych i publicznych gimnazjów oraz określenie dokumentacji 
potwierdzającej spełnienie kryteriów. 
Uzasadnienie do  projektu uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy – P.Alicja Kędracka. 
Zgodnie z ustawą o systemie oświaty określone przez Radę Gminy kryteria dotyczą 
kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkół podstawowych i gimnazjów dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Mieścisko. 
Po wspólnym posiedzeniu Komisji Rady w dniu 10 lutego 2016 r. została zaproponowana 
przez Komisje autopoprawka, która została skonsultowana z P.Dyrektor Gimnazjum do  
paragrafu 1, ust.5: 
Było: 
„W postępowaniu rekrutacyjnym do pierwszej klasy gimnazjum, bierze się pod uwagę łącznie 
następujące kryteria, którym przyznaje się odpowiednią liczbę punktów możliwych do 
uzyskania”; 
Ma być: 
„W postępowaniu rekrutacyjnym do pierwszej klasy gimnazjum, bierze się pod uwagę łącznie 
następujące kryteria, którym przyznaje się maksymalną liczbę punktów możliwych do 
uzyskania”; 
Przewodnicząca Rady poddała pod glosowanie projekt uchwały wraz z zaproponowaną 
autopoprawką. 
Na 15 radnych obecnych na sesji (radny Hoffmann powrócił na salę) uchwała w głosowaniu 
została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu. 
Po podjęciu uchwały Przewodnicząca Rady o godz.13.30 zarządziła  20 minut przerwy. 
Po przerwie obrady zostały wznowione. I kontynuowano podejmowanie uchwał. 
 
Adn. 15 - Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie Gminy  Mieścisko na 2016 rok 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Gminy – P.Teresę Samarzewską, 
która poinformowała ze do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 
przedstawionym na wspólnym posiedzeniu Komisji P.Wójt przedkłada autopoprawkę na 
podstawie której zwiększa się i zmniejsza wydatki o kwotę 117.613 zł, w tym: 
- w dziale Rolnictwo i łowiectwo – „Infrastruktura wodociągowa i sanitacyjna wsi – 
wprowadza się kwotę 114.613 zł – wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych z 
przeznaczeniem na „Wykup działki nr 531 w Popowie Kościelnym od Agencji Nieruchomości 
Rolnych; 
- w dziale 750 – Administracja publiczna – Urzędy gmin – zmniejsza się o kwotę 34.613 zł 
wydatki w następujących paragrafach: 
- zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 14.613 zł; 
- podatek od towarów i usług (VAT) o kwotę 20.000 zł; 
- w dziale 852 – Pomoc społeczna – Ośrodki pomocy społecznej – przenosi się wydatki w 
kwocie 3.000 zł z paragrafu 4170 do paragrafu 4270 – zakup usług remontowych z 
przeznaczeniem na wykonanie remontu biura nr 010 i 04, które aneksem nr 3 z dnia 10 
lutego br. dopisano do umowy użyczenia Ośrodkowi Pomocy Społecznej; 
- w dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – Gospodarka odpadami – 
zmniejsza się o kwotę 80.000 zł – tj. środki budżetowe zaplanowane na sprzątanie 
składowisk; 
W wyniku wprowadzonej autopoprawki zmniejszają się wydatki bieżące, a zwiększają się 
wydatki inwestycyjne o kwotę 114.613 zł. 
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W wyniku wszystkich zmian, w tym przedstawionych na wspólnych komisjach zwiększają się 
dochody jak również zwiększają się wydatki budżetu o kwotę 21.070 zł. 
W związku z wprowadzoną na sesji autopoprawką radny Rodzewicz zapytał czego dotyczy 
działka nr 531 ? 
W odpowiedzi Skarbnik Gminy wyjaśniła, że jest to działka w Popowie Kościelnym, którą 
przejęliśmy od Agencji Nieruchomości Rolnych.Ta działka została przeznaczona na 
pobudowanie oczyszczalni ścieków o przepustowości 360 m3 /dobę. Termin realizacji upływa 
26 marca 2016 r. w związku z tym, że nasze możliwości finansowe są ograniczone gmina nie 
jest w stanie zagospodarować tej działki. Zgodnie z treścią aktu notarialnego gmina ma 
zobowiązanie, że w przypadku jeśli we wskazanym terminie nie zostanie tam postawiona 
oczyszczalnia ścieków o przepustowości 360 m3 to  gmina ma do zapłaty kwotę 114.613 zł. 
W związku z tym wykupilibyśmy te działkę, zapłacilibyśmy kwotę, jaka wynika z aktu 
notarialnego w wysokości 114.713 zł. tj. równowartości tej działki. Działka jest naszą 
własnością. Wtedy nie mamy już żadnych zobowiązań. Do 21 marca br mamy do zapłaty 
kwotę wynikającą z aktu notarialnego tj.114.613 zł, a po 21 marca br. byśmy mieli naliczane 
odsetki z tego tytułu, że nie wywiązaliśmy się z terminu realizacji inwestycji. 
W uzupełnieniu do wypowiedzi Skarbnika Gminy, Wójt Gminy  udzielił wyjaśnień, „że gmina 
protokołem zdawczo-odbiorczym 21 marca 2001 r. w/w działkę przejęła pod kątem 
rozbudowy oczyszczalni ścieków gdyż wtedy był plan taki, że będziemy po kolei przyłączać 
wsie: Podlesie Wysokie, Sarbia gdyż ta oczyszczalnia która jest przy blokach nie ma prawa 
bytu w sensie oddziaływania na bloki przy takiej ilości ścieków które byłyby tam. Przez 10 lat 
nic nie zostało zrobione bo potrzeby takiej ani pieniędzy nie było i następnie w 2011 roku 
znowu aktem notarialnym przedłużyliśmy to o 5 lat i teraz też nic nie zostało zrobione. Tu 
minęło 15 lat i już nie ma możliwości przedłużania. Jeżeli nie zagospodarowaliśmy tak jak 
było planowane to musimy to kupić zgodnie z naszą wyceną sprzed 5 lat tj. działka o wartości 
114.613 zł. To będzie nasze jeśli za to zapłacimy”; 
W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 
głosowanie po uwzględnieniu autopoprawki. 
Na 15 radnych obecnych na sesji: 13 głosowało „za” i 2 radnych „wstrzymało się od głosu. 
Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy została podjęta większością głosów i stanowi 
Załącznik Nr 11 do protokołu. 
 
Adn. 16 - Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie i 
restauratorskie przy zabytku – zadanie pn. Konserwacja i restauracja drewnianego 
polichromowanego stropu kościoła pw. Św. Michała Archanioła w Mieścisku – etap drugi: 
druga połowa prezbiterium. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 15 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 12 
do protokołu. 
 
Adn. 17 - Podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mieścisko w 2016 roku 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 15 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 13 
do protokołu. 
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Adn.18 - Podjęcie uchwały w sprawie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 
Wągrowiec, a Gminą Mieścisko w zakresie pomocy osobom niepełnosprawnym 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 
Przedmiotem uchwały jest współfinansowanie gminy Wągrowiec w dowozie osób 
niepełnosprawnych z tej gminy do Zakładu Aktywności Zawodowej w Gołaszewie. 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 15 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 14 
do protokołu. 
 
Adn. 19. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzielił Wójt Gminy – P.Andrzej 
Banaszyński: 
- łatanie dziur – „jest to praca ciągła. Newralgiczne punkty są łatane masą na zimno, a ona 
jest bardzo droga. Dzisiaj jest jeszcze zima. Poczekajmy aż pogoda się ustabilizuje i będziemy 
się to racjonalnie robić”; 
- wnioski o dodatkowe lampy – „będą rozpatrywane całościowo ze wszystkich wsi”; 
- asfalty, w tym w Budziejewie – „Mamy w budżecie zaplanowane 300 tys.zł, z czego 
planujemy otrzymać od Marszałka kwotę 150.000 zł. Droga Podlesie Kościelne-Budziejewo 
jest to dość duży odcinek i będzie to trzeba robić etapami. Najgorzej jest do torów. Po 200-
300 m będziemy starali się robić . 
To musi być  wspólne działanie”; 
 
Adn. 20 - Wolne głosy i wnioski. 
Na wstępie Wójt Gminy podał do wiadomości 2 komunikaty: 
1) Gmina Mieścisko jest przygotowana do  prowadzenia  programu „Rodzina – 500 +”. 
 Od 1 kwietnia  br. będą przyjmowane wnioski. 
2) temat 6-7 latków i związany z nim obowiązek szkolny. W tym zakresie nie ma problemu. 
Jak były przygotowane klasy do 6-latków to one są. Niebawem odbędą się spotkania z 
rodzicami dot. rekrutacji dzieci do przedszkola i szkoły na nowy rok szkolny; 
- radny Rodzewicz: 
1) przejazd przez Mieścisko. Były studzienki wyciszane, ale chyba 2 zostały nie zrobione i one 
jeszcze bardziej się zapadły. Firma nie zrobiła tego do końca. Jest prośba żeby w możliwie 
najszybszym terminie zostało to wykonane”; 
2)Firma, która przesyła gaz na Wągrowiec obniża opłaty za korzystanie z gazu. Dobrze jakby 
firma dostarczająca gaz w Mieścisku też wreszcie obniżyła”; 
- radny Witucki: 
1) pytanie dotyczące programu 500+. Na terenie gminy mieszkają dzieci, które nie są 
zameldowane. Gdzie rodzice mają składać wniosek ? 
- radna Kubicka – podziękowała paniom z Przedszkola w Mieścisku za nieodpłatną  pomoc w 
organizacji baliku noworocznego dla dzieci w Żabiczynie  i w tym miejscu podziękowała też 
radnemu Michałowi Kalka, który wcielił się w postać Mikołaja; 
- P.Szcześniak – mieszkaniec Mieściska – wnioskował o postawienie lampy na skrzyżowaniu 
ulic Polnej i Łąkowej w Mieścisku. Przy tym skrzyżowaniu jest duża odległość od lamp i 
byłaby prośba o zamontowanie dodatkowej lampy, która dałaby oświetlenie na 
skrzyżowaniu bo jest tam ciemno tj. na pierwszym słupie V1. Dałoby to możliwość  
doświetlenia tej ulicy, która jest dość mocno przyciemniona. 
- radny Wojtyszyn: 
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1) na ul.Strzeleckiej na słupie przy posesji P.Kubisza jest lampa, która nie świeci i na tym 
odcinku jest ciemno; 
2) radny wskazał, że nie ma oświetlenia na nowych osiedlach np. za ORLIK -iem ponadto 
dużo zastoisk wody, wyboje na drodze i ograniczona widoczność; 
3) radny wskazał na brak oświetlenia w kierunku Koźlanki – oświetlenie do mostu i na samym 
moście jak również na Koźlance przy zakręcie i trafostacji; 
4) sprawa chodnika do Wieli – radny zaapelował o większą w tym roku potrzebę mobilizacji 
żeby zebrać podpisy do realizacji tego zadania z budżetu obywatelskiego. Zrobić w gminie 
tylko 1 zadanie. Radny ze swej strony zobowiązał się, że ponownie złoży w tym roku w 
ramach budżetu obywatelskiego  położenie chodnika do wsi Wiela; 
Na zgłoszone zapytania odpowiedzi udzielił Wójt Gminy. 
Z kolei Przewodnicząca Rady przypomniała radnym o obowiązku złożenia w terminie do 30 
kwietnia br  w 2 egzemplarzach oświadczeń majątkowych za rok 2015 wraz z rocznymi 
zeznaniami podatkowymi. 
Następnie Przewodnicząca Rady odczytała przygotowaną odpowiedź przez Radę na pismo 
mieszkanki wsi Zbietka – P.Barbary Szczurek w którym zwraca się o pomoc i wsparcie 
inicjatywy grupy mieszkańców wsi Zbietka mającej na celu zapobiec lokalizacji elektrowni 
wiatrowej w m.Zbietka i związany z tym wniosek o zmianę studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Mieścisko w obrębie geodezyjnym 
Zbietka jak również wstrzymania od wydania przez Wójta Gminy decyzji o warunkach 
zabudowy w przedmiotowej sprawie do czasu wydania wyroku przez Sąd Administracyjny, 
do którego w dniu 21 grudnia 2015 r. została złożona skarga na decyzję Samorządowego 
Kolegium Odwoławczego. 
Do powyższego pisma P.Barbary Szczurek odniósł się Wójt Gminy informując, że 
Samorządowe Kolegium Odwoławcze w Pile podtrzymało decyzję Wójta Gminy dając tym 
samym możliwość wystąpienia przez inwestora o warunki zabudowy, na co w odpowiedzi 
Wójt Gminy zgodnie z procedurą musi wydać decyzję. 
Na zakończenie wystąpień Sekretarz Gminy – P.Alicja Kedracka poinformowała, że w dniu 4 
marca br. w Gminnej Bibliotece Publicznej będą pełnili dyżur pracownicy Urzędu 
Skarbowego, którzy będą służyć pomocą w wypełnianiu zeznań podatkowych. Ponadto 
poinformowała, że z dniem  22 lutego 2016 r. biuro pracownika Wojewódzkiego Ośrodka 
Doradztwa Rolniczego – Oddział w Mieścisku zostało przeniesione do Gminnej Biblioteki 
Publicznej. 
 
Adn. 21  - Zakończenie 
 

W związku z wyczerpaniem dyskusji i punktów dzisiejszego porządku obrad 
Przewodnicząca Rady podziękowała wszystkim za udział i zamknęła XV sesję Rady Gminy 
Mieścisko. 
 
 
 
      Protokółowała:     Przewodniczyła sesji: 
 
 
        


